日期 Date: 2015.10.12

修訂版 Rev.: B

ANYEK

An **FC** Company

職業健康,安全及環境政綱 Occupational Health,Safety &Environment Policy

作爲國際知名的端子台和圓孔 IC 腳座製造商,我們承諾爲保障員工職業健康安全,爲保護和改善環境而不斷努力。

We, as a major world player in the Terminal block and Machined IC Socket industry, commit to continually protect and improve our occupational health, safety and environment. Consistent with this policy.

爲貫徹實施職業健康安全管理標準 OHSAS18001:2007 和環境管理標準 ISO14001:2004, 我們承諾:

We will implement and maintain documented OHSAS 18001:2007-based"Occuupational Health&Safety Management System"and ISO 140001:2004-based"Environment Management System"to:

- 遵守所有有關職業健康安全和環保的法律及法規,和其他要求的承諾;
- Comply with all relevant Occupational Health, Safety and Environmental laws and regulations, and with other requirements from other organization;
- ◎ 遵守顧客之有關職業健康安全和環保的要求;
- · Comply with our customer requirments on Occupational Health, Safety and Environment;
- ◎ 使用安全可靠的零件和原材料,嚴格控制法規要求的危害物質,設計和生產有利于環保的產品;
- Design and manufacture our products with components and materials that are environment-friendly and safe for their intended use, and incorporate control of hazardous substances as required by law;

- ◎ 防止所有生產過程中可能排放的廢氣,廢水或危險廢料造成的環境污染,承諾持續改進和污染預防;
- Prevent pollution which may be caused by production emission to atmosphere, discharge to water, and disposal of hazardous wastes to land mass, includes a commitment to continual improvement and pollution prevention;
- ◎ 爲防止環境惡化,盡可能地回收利用廢物;
- · Minimize and, if feasible, recycle wastes wherever viable to help prevent environmental degradation;
- ◎ 不斷改善生產過程中的安衛條件;
- · Continusly improve health, safety and environmental conditions in manufacturing process;
- ◎ 設計,創造,運行,並保持一個安全的工作環境以防止意外事故及健康隱患;
- Design, build, operate, and maintain a safe working environment with the purpose of prevention of injury and ill health;
- 建立和評審環境目標和指標。我們要承擔貫徹執行此政綱的義務和責任:
- · Provide the setting and reviewing environment&health objectives and targets We take responsibility to deploy&implement this policy.we will:

以此政綱爲本公司發展戰略和計劃的重要依據,制訂相應的職業健康安全和環保目標並定期回顧總結;

- Make this policy an integral part of our business strategies and plans supported with Occupational Health, Safety and Environmental objectives and targets which will be subject for review;
- ◎ 向我們的員工和供應商宣傳此政綱;
- · Communicate to all our employees and persons working on behalf of our company;
- ◎ 推廣此體系不僅要員工溝通,而且要向代表本公司工作的所有人員溝通;與所有關心職業健康安全和環保的公眾共享此政綱。
- Be responsible employees accountable for our environment, our health, and safety of personnel&assets under our respective management; and make this policy available, when requested, to our publics who may have interest in it.
- ◎ 作爲國際大家庭之一員,我們將履行以上承諾的責任和義務。

All these we commit to accomplish as part of our responsibility as corporate citizens in a global community.

恩尼特克電子科技(深圳)有限公司

ANYTEK ELECTRONIC TECHNOLOGY (SZ) Co.,Ltd.

